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PROTOKÓŁ NR 43/22 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ, KOMISJI SPOŁECZNEJ  

ORAZ KOMISJI REWIZYJNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 20.12.2022 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków Komisji 

Budżetu i Finansów, sześciu członków Komisji Gospodarczej (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu), siedmiu członków Komisji Społecznej oraz pięciu 

członków Komisji Rewizyjnej. 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Janusz Kosecki – Burmistrz 

Miasta oraz Krystyna Bogulska - Skarbnik Miasta. 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej oraz 

wypracowanie planów pracy komisji na pierwsze półrocze 2023 roku. 

 W pierwszej części wspólnego posiedzenia komisji plan pracy Komisji Rewizyjnej na 

pierwsze półrocze 2023 roku przedstawiła jej przewodnicząca Justyna Kreja.  

 W związku z tym, iż członkowie Komisji Rewizyjnej nie wnieśli żadnych uwag ani innych 

propozycji do projektu planu, przewodnicząca Justyna Kreja zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na pierwsze półrocze 2023 roku – 5, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz  

na 2022 rok bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, Krystyna Bogulska. 

 Pani Skarbnik poinformowała radnych, że ten projekt może jeszcze ulec zmianie, ponieważ 

ciągle wpływają zmiany z Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego i w grudniu trzeba na bieżąco 

dokonywać zmniejszeń i zwiększeń. Pani Skarbnik pytała radnych, czy w przypadku zmiany 

projektu, będą chcieli mieć nowy projekt skserowany, na co radni odpowiedzieli, żeby na nowo 

nie kserować, tylko omówić dokonane zmiany.  
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W związku z brakiem pytań co do omawianego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2022 - 2033 szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2023 – 2033 szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta 

Krystyna Bogulska.  

 Pani Skarbnik poinformowała radnych, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Gdańsku w sprawie powyższego projektu uchwały jest pozytywna.  

 Radny Roman Pietrzykowski wyraził swoje zdanie, że nowe budynki wielorodzinne nie 

powinny być przekazane w zarząd TBS-om, ponieważ tam zarządzanie jest makabryczne. 

Budynki gminne, które są w zarządzie TBS-u niszczeją. Oni tylko spłacają kredyt i mało co 

robią. Tam nie ma kto pracować, kto sprawdzać co było zrobione. Już nie mówiąc o tym, jak 

do takiego stanu można doprowadzić pomieszczenia. Radny Pietrzykowski powiedział, że 

pracownicy TBS-u powinni ponieść konsekwencje, ponieważ to jest niszczenie mienia naszego 

miasta. Ja mam propozycję, żeby Komisja Społeczna się zabrała za to i zobaczyła jak wyglądają 

niektóre pomieszczenia. W jakim są stanie – przed remontami, bo to jest naprawdę porażka. 

No, żeby chociaż raz w kwartale nie zajrzeć do budynku, czy pomieszczenia czy coś się dzieje, 

a tylko brać pieniądze? Jak się przychodzi do nich, to albo ktoś jest na chorobowym, albo kogoś 
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nie  ma. Nie ma kto pracować, a pieniądze biorą. Taka jest prawda. Dla mnie zarządzanie TBS-

ami to jest totalna porażka. Ja wiem, że patrzymy na to globalnie, bo kredyt jest spłacany i bloki 

jakoś wyglądają, ale tak naprawdę mienie miasta pod rządami TBS-u leci na łeb na szyję.  

 Radny Adam Gawrzyał stwierdził, że wymówka TBS-ów jest zawsze taka sama – za mało 

pieniędzy. To jest zawsze ta sama obrona. 

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że niestety, jak nie płacą, to nie ma z czego 

remontować. Ewentualnie trzeba wziąć z czego innego.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że chodzi o nadzór. Jak jest nadzór, to jest o połowę mniej 

zniszczenia.  

 Radny Gawrzyał powiedział, że to już tak jest 20 lat i mówił Burmistrzowi, że jest potrzebna 

zmiana w TBS-ach.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że z tego, co wie, to niektórzy mieszkańcy też nie 

dbają o pomieszczenia, które zajmują. Niektórzy wychodzą z założenia, że to nie jest moje, a i 

tak przyjdą i to wyremontują. Na wszystkie inne rzeczy są środki, ale żeby zadbać o to 

mieszkanie, które przecież dostał wyremontowane, to już nie koniecznie. Taka jest prawda.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że jego zdaniem, zarządca co jakiś czas powinien zrobić 

kontrolę. Zrobić zdjęcia. Przed sądem pokazać, w jakim stanie dostał mieszkanie, a w jakim 

stanie jest. 

 Radna Barbara Bukowska powiedziała, że są ludzie i ludziska. I nic się nie zrobi.  

 Radny Czarnecki powiedział, że nic się z tym nie zrobi.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że pomieszczenia, o których toczy się dyskusja, to są 

pomieszczenia, gdzie poprzedni dwaj właściciele zmarli i pomieszczenia stały nieużytkowane. 

Dwa odrębne pokoje. My nie mieliśmy środków, żeby je wyremontować, a wspólnota również 

nie jest tym zainteresowana, ponieważ to są nasze lokale. Te lokale teraz przeznaczamy na 

pomieszczenia tymczasowe, które są potrzebne, by ulokować kogoś po eksmisji. To są 

pomieszczenia, które nie spełniają wymagań mieszkania.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że jemu nie chodzi nawet o pieniądze, chodzi właśnie o 

to, że te pomieszczenia stały tyle czasu i nikt tam nawet nie zajrzał. Tam była taka wilgoć, że 

nawet plastikowe okna się powyginały. Nikt nie przewietrzył nawet przez tyle czasu. Jak by 

tam się woda lała 10 lat i drzwi byłyby na tyle szczelne, żeby się nie wylało, to nikt by o tym 

nie wiedział aż by mury rozsadziło. O to mi chodzi. Zajrzeć raz w kwartale. Jest lato, otworzyć 

okno i przewietrzyć. To są proste rzeczy.  
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 Radny Marian Firyn podsumował, że jeżeli chodzi o lokale, to zawsze jest tak, że najbardziej 

odpowiedzialny jest właściciel mieszkania. Jeżeli jest właściciel, to dba o mieszkanie, a jeżeli 

dostaje się coś za darmo, to wtedy to wygląda, tak, jak wygląda.  

 Radny Czarnecki przychylił się do opinii radnego Firyna mówiąc, że jest tak, że jak nie jest 

to jego własnością, to wprowadza się do wyremontowanego mieszkania, nie dba o nie i po 

jakimś czasie to mieszkanie znowu nadaje się do generalnego remontu.  

 Burmistrz powiedział, że każdy z nas dba o swój dom, czy mieszkanie, w którym mieszka, 

a jaki mamy wpływ na tych, którzy nie dbają. Nawet jak zwrócimy uwagę, to co z tego, przecież 

go za to nie wyeksmitujemy. Jeżeli płaci czynsz i opłaty, to nie mamy prawa go eksmitować.  

 Radny Gawrzyał stwierdził, że on mówi to od zawsze, żeby co roku jeden budynek 

wyremontować cały, na co Burmistrz powiedział, że nie ma pieniędzy, żeby wyremontować 

dach na Sobieskiego 28, a radny mówi o kompleksowym remoncie całego budynku. Ja się 

pytam, za co? Niech radny wyremontuje kompleksowo budynek Starogardzka 33-35. Przecież 

to pochłonie miliony.  

 Radna Barbara Graban stwierdziła, że tak jest ze wszystkim. Weźmy chociaż przystanki. 

Wszystkie są naprawione, a za chwilę znowu są do naprawy, bo są zdewastowane, na co 

Burmistrz potwierdził, że na Osiedlu Leśnym przystanek jest znowu do remontu.  

 Radny Gawrzyał powiedział, że każdy budynek powinien mieć swój fundusz remontowy, a 

jak to wszystko idzie do jednego kotła, to wtedy tak jest.  

 Burmistrz powiedział, że to nie jest prawda, ponieważ każdy z budynków ma swój fundusz 

remontowy. 

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Skórcz na 2023 rok 

szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska.  
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 Pani Skarbnik poinformowała radnych, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Gdańsku w sprawie powyższego projektu uchwały jest pozytywna.  

 Pani Skarbnik poinformowała radnych, że jeżeli nie otrzymamy środków z Polskiego Ładu 

– Fundusz Inwestycji Strategicznych, na zadanie, które realizowaliśmy w tym roku, tj. na 

rewitalizację Rynku Maślanego, do dnia sesji, to będziemy musieli wprowadzić tą kwotę do 

budżetu na przyszły rok, żeby móc zapłacić wykonawcy. Będzie to kwota 1 978 786 zł, którą 

trzeba będzie wprowadzić do budżetu po dochodach i po wydatkach.  

 Radny Henryk Czarnecki pytała, co by się stało, gdyby te pieniądze nie wpłynęły? Wtedy 

nie zapłacimy wykonawcy? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że pieniądze na pewno przyjdą, tylko jest końcówka roku, są 

święta i dlatego o tym mówię.  

 Radny Marian Firyn pytał o problemy z węglem. Dlaczego nie ma orzecha? 

 Burmistrz odpowiedział, że wersje były różne. Od problemów z sitami, po kłopoty 

logistyczne. My na bieżąco wozimy groszek, więc ci, którzy mieli złożone wnioski na groszek, 

ten węgiel do końca roku powinni otrzymać. Gorzej jest właśnie z orzechem.  

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miasta Skórcz na lata  

2022 – 2030 przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

 Radna Barbara Graban pytała czy nie można w tym projekcie ująć schodów do naszego 

ośrodka zdrowia, na co Burmistrz odpowiedział, że to jest remont, dlatego nie można tego tutaj 

umieścić.  

 W tym miejscu Radny Pietrzykowski poruszył temat przychodni zdrowia mówią, że przy 

takim dużym, pięknym budynku jest jeden lekarz. Żeby się zarejestrować na przyjęcie 

potrzebny jest tydzień, a wystarczy zadzwonić do Osieka i jest się przyjętym na drugi dzień. 

Obsługuje ta sama firma. Do Smętowa również góra dwa dni się czeka i też ta sama firma 
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obsługuje. Radny zaznaczył, że tego nie rozumie i Komisja Społeczna będzie miała następny 

temat.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że jak jest jeden lekarz na paręset osób, które chcą 

przyjść w Skórczu i jeden lekarz na kilkadziesiąt osób w Osieku, to tam się krócej czeka i to 

jest logiczne.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że to rozumie, więc w Skórczu, gdzie obsługuje się miasto 

i gminę powinno być więcej lekarzy niż jeden.  

 Radna Barbara Graban powiedziała, że dr Zieliński mówi, że mieszkańcy Osieka są bardziej 

zdyscyplinowani i wiedzą, czego chcą, a  w Skórczu przychodzą w miesiącu cztery razy i tylko 

po powtórkę lekarstw. To niech on sobie zrobi spis i przyjdzie raz.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że trzeba wymienić pielęgniarki na takie z wyższym 

wykształceniem i będą mogły wypisywać recepty.  

 Radny Marek Ladowski pytał, skąd wziąć te pielęgniarki? 

 Radny Pietrzykowski pytał, czy widzieli państwo pobranie krwi, jak pielęgniarka przekłuła 

na wylot człowieka? To jest właśnie to. Brak właściwego personelu. Tak się właśnie wtedy 

dzieje.  

 Radny Marian Firyn powiedział, że wspólnie z Przewodniczącym Rady Krzysztofem 

Czapiewskim był na interwencji u dra Świcy, który nam powiedział, że wszystko jest idealnie. 

Dla nich pacjent jest wszystkim. Cudownie, wspaniale miało być, a wyszło jak jest.  

 Radny Marek Landowski powiedział, że jeżeli chodzi o temat służby zdrowia, to jest temat 

nie do rozwiązania. Jest coraz mniej ludzi. Nie ma ludzi, którzy będą pracować w tym zawodzie. 

I takiemu lekarzowi, czy on zarobi 100 tys., czy 110 tys. zł, to nie zrobi różnicy.  

Radny Pietrzykowski powiedział, że jeżeli chodzi o projekt omawianej uchwały, to bardzo mało 

zostało zapisane odnośnie problemu związanego z dojazdem do autostrady A1. Praktycznie nie 

ma śladu na ten temat, że miasto potrzebuje obwodnicy. Jest tylko kawałek o tym, że mamy 

bardzo dobre połączenie ze Starogardem Gdańskim 20 min., z Gdańskiem 60 min., Tczewem 

około 40 min. oraz autostradą A1 węzeł Kopytkowo około 10 min. Chciałbym tam dojechać w 

ciągu dnia przez 10 minut. Myślę, że to jest też ważny element. O tym trzeba mówić. I warto 

by dodać, że jakość tych dróg jest fatalna.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że będzie można to zapisać w strategii. Tylko, że to 

już jest poza granicami miasta i tego nie możemy napisać.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że to jest nasza część łącząca, czyli miasto jest blokowane 

przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. Myślę, że to możemy zawrzeć. To jest moja sugestia.  
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W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeba w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w Skórczu w 2023 roku przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

 Radny Pietrzykowski pytał, czy będą chętni, na co Burmistrz odpowiedział, że to jest 

właśnie problem. To nie jest tylko problem lekarza, pielęgniarki, ale również ludzi do bardzo 

prostych, wydawałoby się, prac. Mamy takie założenia, jakie mamy. Czy to będzie 

zrealizowane, tego nie wiemy. Takie mamy zapotrzebowania. Jest pytanie, czy na każdym 

stanowisku znajdziemy osoby chętne do pracy? Obyśmy znaleźli, bo też potrzebujemy 

wsparcia. Ich pomoc jest niezbędna.  

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Radny Marian Firyn powrócił do tematu służby zdrowia zadając pytanie, gdzie ma się udać 

człowiek, który w nocy zachorował, ma temperaturę, kaszle i potrzebuje wizyty u lekarza i ten 

termin tygodniowy go nie zadowala? Gdzie on ma się udać? Do kogo ma iść na skargę? 

 Radny Pietrzykowski powiedział, że musi przyjść bardzo wcześnie rano w kolejkę, bo 

pierwsza dziesiątka będzie zarejestrowana.  
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 Radny Firyn stwierdził, że u weterynarza jest lepsza opieka.  

 Burmistrz odpowiedział, że nigdy się z tym nie spotkał, dlatego słucha tego, co mówią radni.  

 Radna Barbara Graban powiedziała, że jeżeli się jest o 8.00, to jest się zarejestrowanym, na 

co radny Pietrzykowski odpowiedział, że tylko dziesięć osób, reszta nie.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że skoro jest taki problem, to dobrze byłoby, gdyby 

Komisja Społeczna podjęła temat związany z ochroną zdrowia, na co Przewodniczący Komisji 

Społecznej Stanisław Eggert powiedział, że temat ten jest ujęty w planie pracy komisji i postara 

się, żeby na wspólne posiedzenie komisji był zaproszony kierownik przychodni lub osoba 

odpowiedzialna.  

 

 Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2023 roku 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

 W związku z tym, iż członkowie Komisji Budżetu i Finansów nie wnieśli żadnych uwag ani 

innych propozycji do projektu planu, przewodnicząca Barbara Graban zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2023 r. – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Projekt planu pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2023 roku przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski.  

 W związku z tym, iż członkowie Komisji Gospodarczej nie wnieśli żadnych uwag ani innych 

propozycji do projektu planu, przewodniczący Roman Pietrzykowski zarządził głosowanie nad 

jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2023 roku – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Plan pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2023 roku został przyjęty bez uwag 

i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 Projekt planu pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2023 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert.  
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 W związku z tym, iż członkowie Komisji Społecznej nie wnieśli żadnych uwag ani innych 

propozycji do projektu planu, przewodniczący Stanisław Eggert zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2023 roku – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Swoje sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym wraz z informacją  

o realizacji uchwał Rady Miejskiej bardzo szczegółowo omówił Burmistrz Janusz Kosecki.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że ma dla radnych trzy istotne informacje, które nie 

zostały zawarte w sprawozdaniu: 

- będziemy chcieli występować o środki w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

dofinansowanie inwestycji w 100% na zbiorniki retencyjne. Mamy w planach powiększenie 

zbiornika na Osiedlu Leśnym, zbiornik na 3 Maja oraz zbiornik na ul. Sobieskiego/ul. Hallera. 

Zgłosiliśmy chęć realizowania takiego zadania i jeżeli będziemy je realizować, to na pewno 

zaczniemy od tego dużego zbiornika na osiedlu, 

- w piątek byłem na spotkaniu odnośnie Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Myśleliśmy, że będzie to program dla obiektów wpisanych do rejestru konserwatora 

wojewódzkiego. Okazuje się, że, na szczęście dla nas, obejmuje też obiekty wpisane do gminnej 

ewidencji zabytków. Nie ukrywam, że myślę o tym, żeby spróbować przygotować jakąś 

dokumentację, projekt rewitalizacji budynków dużej szkoły i małej szkoły. Ocieplenie, 

rewitalizacja ścian z gzymsami, tak, żeby przywrócić tym obiektom świetność i blask sprzed 

stu lat, łącznie z iniekcją, odwodnieniem, pracami przeciwwilgociowymi. Na pewno te dwa 

nasze obiekty gminne. Oczywiście temat dotyczy też parafii. Każdy z samorządów może złożyć 

po dziesięć wniosków o różnej wartości. To temat z piątku i tym się zajmiemy w najbliższym 

czasie, 

- no i ostatni chwalipost. Dzisiaj ranking z portalu samorządowego PAP, gdzie Gmina Miejska 

Skórcz jest na 2477 gmin w Polsce na 345. miejscu. To jest „Gmina dobra do życia”, gdzie pod 

uwagę było branych aż 60 różnych wskaźników. 28. miejsce w tej kategorii, jako wszystkie 

gminy miejskie, wiejskie w województwie pomorskim. Myślę, że jest się z czego cieszyć.  

 Radny Marian Firyn powiedział, że jak jesteśmy przy zbiornikach, to chciałby poruszyć 

temat zbiornika przy cmentarzu, gdzie ktoś nawrzucał na lód pełno kamieni. Jak ten lód 

stopnieje, to te kamienie wylądują na dnie i będziemy to musieli znowu czyścić, więc lepiej 
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teraz je zdjąć z tego lodu. Tylko trzeba je gdzieś dalej odłożyć, bo jak zostaną przy tym stawie, 

to znowu ktoś je tam wrzuci.  

 Na zakończenie wspólnego posiedzenia komisji, Burmistrz Janusz Kosecki złożył 

wszystkim obecnym życzenia świąteczne.  

 

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 17.15. Protokół zawiera 10 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 2 załączniki.   

 

 

             Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

          Roman Pietrzykowski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 23.12.2022 r.  


